
Referat af elevrådsmøde d. 11/9 2019 

Referent: Hamza 

Tilstede: Albert, Amalie, Asta, Hadi, Hamza, Johan, Julie, Kamilla, Line O, Line S, Luka, Magnus L, 

Magnus J, Mathias, Mathilde, Niklas, Nikolaj, Sarah, Simon, Sofie, Sophie, Zelma, LG.  

1. LG byder velkommen; Sådan holder man elevrådsmøde: dagsorden og valg af referent 

2. Præsentation af alle: Navn, klasse, evt. mærkesag 

3. Elevrådets ideer 

Elevrådet skriver deres ideer og ambitioner ned: 

- Skraldespande kun til pant og generelt affaldssortering 

- Aircondition 

- Kantinemadens kvalitet og pris 

- Bedre PR og styrket image. Vi skal fortælle alle de gode ting om skolen. Oplæg på folkeskolerne 

- Vandpost på overetagen og i A-bygningen 

- Strømforsyning i klasselokalerne skal forbedres 

- Flere overdækkede cykelskure 

- Bedre udsmykning  

- Introtur for HF’ere 

- Bedre stole og borde  

- Gallaballade 

4.  Lave udtalelser om at gå her (til hjemmesiden) – LG fik en masse gode citater 

5. Ungerådet – der skal vælges to rep. 

- Hamza er valgt som repræsentant 

- Der skal vælges en repræsentant mere… 

6. OD-udvalg – hvem vil være med? 

- Simon, Nikolaj, Hadi, Zelma, Mathilde 

7. DGS 

- Simon  

8. Hvem vil være forperson? Salgstaler og afstemning.   

- Hamza og Hadi stiller begge op til forpersonsposten. 

- Hadi vinder valget og Hamza bliver næstformand 

 

Et par timers hygge bagefter for at lære hinanden at kende.  

Næste møde: Onsdag d. 18/9 i 3. modul 

 


